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vAš DOPIS či:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/06164/2023

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Bc. Andrea Skalníková

TEL.: 281012963

E-MAIL: andrea.skalnikova©praha21 .cz

DATUM: 17.03.2023

Zápis č. 2/2023 Komise životního prostředí

Rady městské části Praha 21, konané dne 15.03.2023

Zahájeníjednání: 17:34 hod

Ukončeníjednání: 19:14 hod

Misto jednání: Velká zasedací síň

1. Účastníci jednání

Přítomni: Zdeněk Růžička — předseda komise

Mgr. Andrea Skalníková — tajemnice komise

Jarmila Pyšnová, jUDr. Hana Pelčáková,]iří Bureš, Mgr. Martin Bruoth, ing.

Andrea Hejdučková, Blanka Exnerová

Nepřítomni/Omluveni: Zuzana Pěkná Vargová MSC. - člen komise

Přizvaní hosté: jiří Hardt

Mgr. Lucie Filipínská, Ph.D.

2. Program

. Body '|ednání

1. Komise byla informována, že nový email odpady@praha21.cz byl úspěšně

založen a občané ho již využívají. Co se týká odpadu komise navrhuje napsat článek do

zpravodaje na téma správné třídění odpadů.
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2. Výsadba stromů u MŠ Sluníčko

Komise byla informována o výsledku poptávkového řízení na výsadbu stromů a keřů u

MŠ Sluníčko, kterou bude z rozhodnutí rady provádět společnost Bc. Stanislav Kočís tím,

že bude zajištěna roční péče spočívající v zálivce stromů, obnově úvazků a přihnojování.

3. Zelené pásy podél komunikací

jedná se o problém týkající se aut, které rozjíždějí travnaté pásy podél komunikací. Tento

problém se vyskytuje po celém Újezdě. Pí. Exnerová doporučuje prověřit konkrétně

místo u hlavní ulice Starokolínská na Blatově, kde parkuje velké množství aut a

pravděpodobnějejich parkování mělo za následek vymizenívysázených keřů.

4. Obnova zahradních koryt u budovy LEVEL

Pí. Exnerová informovala komisi o neutěšeném stavu rostlin vkorytech, které jsou již

vyžilé a potřebovali by obnovu. Obnova koryt bude provedena na podzim tohoto roku,

v případě Že dojde k navýšení finančního rozpočtu OŽPD. Nový koncept bude připraven

do podzimu v kooperaci s organizací zahrádkářů a OŽPD, Údržba rostlin bude v letošním

roce probíhat za stejných podmínekjako v loňském roce.

S. Placený odstřel prasat v Klánovickém lese

Komise byla seznámena se záměrem znovuzavedení zástřelného černé zvěře myslivci

v Klánovickém lese. KŽP doporučuje radě MČ Praha 21 obnovu zástřelného za odstřel

prasat.

Pro: 7 Proti: O Zd rželo se: 0

Dále vtomto bodě byla komise informována o začátku jednání mezi úřadem a

mysliveckými spolky.

6. Udržování lesních chodníků Blatov — Klánovice

Jedná se o lesní cesty vmajetku Lesů ČR, které vedou zobce na Klánovické nádrží.

Komise pověřuje p. Růžičku kontaktováním Lesů ČR, za účelem získání informací o

plánech na úpravu cest.

7. Les na Rohožníku

jedná se o majetek hl. m. Prahy. Komise byla informována, že MČ má zájem o převzetí

pozemku do svěřené zprávy a zlepšit stav lesa, ve kterém se pohybuje mnoho občanů.

Pan Starosta by rád kontaktoval hl. m. Prahu a započal v této věci jednání.

8. Druhá řada stromů u Aleje na Rohožníku

Komise byla informována, že na Žádost pana starosty proběhlo poptávkové řízení na

výsadbu stromů. Z rozhodnutí zaměstnanců OŽPD se jedná o 9 stromů Acer platanoides

'Globosum'. Výsadby budou provedeny do konce dubna. Pí. Skalníková dodá členům

komise mapku s označenými místy pro výsadbu stromů.
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Zapsala dne: 17.03.2023 Ověřii: Zdeněk Růžička

Předáno k připomínkování členům komise dne: 17.03.2023

Připomínky zapracovány: 18.03.2023

Zápis ověřen dne: 267 5 21222)

Termín příštíhojednáníje: 19. duben 2023 Zasedací místnost LEVEL přízemív 17:30 hod
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